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ZÁPIS 
z 11. ZASADNUTIA RADY PARTNERSTVA PRE INTEGROVANÝ ÚZEMNÝ 

ROZVOJ BRATISLAVSKÉHO SAMOSPRÁVNEHO KRAJA NA ROKY 2021-2027 

 

Termín rokovania dňa: 04. 11. 2024 o 13:00 hod. 

Miesto konania: Úrad Bratislavského samosprávneho kraja, Sabinovská 16, Bratislava - 
rokovacia miestnosť 

Na úvod 11. zasadnutia predseda Rady partnerstva Juraj Droba privítal všetkých prítomných 
a poďakoval územným partnerom za výbornú spoluprácu a ochotu hľadať kompromisy pri 
prioritizácii projektov. Spoločným cieľom je, aby sa kraj rozvíjal vyvážene a aby sa hľadali 
projekty, ktoré čo najspravodlivejšie rozdelia peniaze tam, kde má územie najväčšie potreby. 
Týmto oficiálne Juraj Droba otvoril zasadnutie. 

Sekretariát RP overil uznášaniaschopnosť potvrdením 38 prítomných členov s hlasovacím 
právom. 

 

Bod č. 1: Schválenie programu zasadnutia 

Predseda Rady partnerstva následne odovzdal slovo p. Furikovi, ktorý predniesol technické 
pokyny k hlasovaniu a následne predstavil prítomným členom návrh programu zasadnutia, 
obsahujúci 43 bodov:  

1. Schválenie programu zasadnutia 
2. Aktualizácia projektového zásobníka Integrovanej územnej stratégie Bratislavského 

kraja na roky 2021-2027 (verzia4.2) 
3. Projektový zámer „Rekonštrukcia a prístavba polikliniky Senec“ žiadateľ mesto Senec  
4. – 41. Projektové zámery v rámci opatrenia RSO4.2 Zlepšenia rovného prístupu k 

inkluzívnym a kvalitným službám v oblasti vzdelávania, odbornej prípravy a 
celoživotného vzdelávania rozvíjaním dostupnej infraštruktúry vrátane posilňovania 
odolnosti pre dištančné a online vzdelávanie a odbornú prípravu 

42. Informácia o činnosti Kooperačnej rady UMR 
43. Rôzne 

Po predstavení programu a pokynov k hlasovaniu odovzdal slovo p. Drobovi, ktorý požiadal 
prítomných členov Rady partnerstva o hlasovanie. 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021 - 
2027 schvaľuje Program zasadnutia. 

Hlasovanie: 
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Prítomných členov s hlasovacím právom: 38 

ZA: 37 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 1 

- Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č. 2: Aktualizácia projektového zásobníka integrovanej územnej stratégie Bratislavského 
kraja na roky 2021-2027 (verzia 4.2) 

P. Furik, zastupujúci sekretariát Rady partnerstva BSK, informoval prítomných členov o tom, 
že všetkých územných partnerov a všetkých členov partnerstva, pravidelne oslovujeme 
o doplnenie, upravenie, aktualizáciu projektového zásobníka konkrétnych projektových 
zámerov, ktoré evidujeme ako dopyt z územia, či už sa to týka rozpočtu, posunov v rámci stavu 
pripravenosti projektov ,vyškrtnutia projektov alebo doplnenie nových iných prioritných 
projektov. Takisto spomenul, že štandardne sa predkladá materiál v dvoch verziách. Jedna 
verzia so sledovaním zmien, aby bolo vidno úpravy vo vzťahu k predchádzajúcim verziám 
a druhá verzia v čistej forme. 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie  

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 
schvaľuje Aktualizáciu projektového zásobníka Integrovanej územnej stratégie 
Bratislavského kraja na roky 2021-2027 (verzia 4.2). 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 38 

ZA: 38 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

Váha hlasov: 100 % 

- Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č. 3: Projektový zámer „Rekonštrukcia a prístavba polikliniky Senec“ žiadateľ mesto 
Senec: 

Projektový zámer bol prezentovaný p. primátorom Kválom.  

Diskusia: 
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- p. Lukáčová poďakovala Ministerstvu zdravotníctva ako SO, že dokázali prispôsobiť 
výzvu tak, aby sa dokázali predložiť jeden veľký projekt a dva menšie projekty 
a zároveň vyzdvihla spoluprácu s Ministerstvom zdravotníctva ako SO. 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 
na svojom rokovaní  

 
a. schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície Rekonštrukcia a 

prístavba polikliniky Senec žiadateľa mesto Senec.  
b. ukladá Žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti o 

poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť predložiť do 
príslušnej výzvy do 12 mesiacov od prijatia uznesenia 
 

 
Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 38 
ZA: 38 
PROTI: 0 
ZDRŽALO SA: 0 
Váha hlasov: 100 % 

- Uznesenie bolo prijaté 
 

PROJEKTOVÉ ZÁMERY RSO4.2:„PODPORA REGIONÁLNEHO ŠKOLSTVA“ 

Predseda poďakoval za schválenie projektového zámeru „Rekonštrukcia a prístavba polikliniky 
Senec“ a otvoril ďalší blok programu, ktorým sú projektové zámery RSO4.2 podpora 
regionálneho školstva a poprosil p. Furika a p. Lukáčovú o moderovanie tejto časti. P. Furik 
oznámil, že s prihliadnutím na to, že členovia majú k dispozícii viac ako mesiac informácie, 
ktoré sú súčasťou projektových zámerov a zároveň obdŕžali detailnejšiu prezentáciu 
k jednotlivým projektovým zámerom, nebude prezentovanie projektových zámerov osobitne 
ale bude to v šiestich blokoch. V prvom bloku budú prezentované tri projekty, ktorých 
žiadateľom je BSK, druhý blok patrí projektu duálnej akadémie súkromnej strednej školy 
a následne bloky podľa jednotlivých území: Záhorie, Podunajsko, Malokarpatsko a Mestské 
časti Bratislavy. Po každom bloku bude diskusia, kde sa môžu prítomný pýtať aj na konkrétny 
projektový zámer. P Furik oznámil, že hlasovanie bude až po odprezentovaní všetkých 6 
blokoch a to osobitne k bodom 4 až 41. Následne si slovo vzala p. Lukáčová a upozornila na 
to, že celkový objem peňazí, s ktorým pracovali nebol dostačujúci vo vzťahu k záujmu. Na 
základe obmedzenia zdrojov došlo k územnej dohode, že sa nebudú uchádzať o projekty, ktoré 
riešia kapacity. Taktiež aj z dôvodu, že územie už preinvestovalo 63 miliónov 
z predchádzajúceho programového obdobia. P. Lukáčová pripomenula že rovnako pre 
nedostatok financií sa územný partneri dohodli, že v tomto opatrení nebudú riešiť energetiku, 
čo sú významné opatrenia. Na záver poukázala a prízvukovala, že župa sa vzdala časti svojich 
alokovaných zdrojov v prioritnej osi č.5 v prospech projektov podpory regionálneho školstva. 
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Následne došlo k prezentovaniu jednotlivých blokov: 

1. Blok - projektové zámery RSO4.2: Bratislavský samosprávny kraj- prezentovala p. 
Lukáčová  
Diskusia:  
- bez príspevkov do diskusie 
 

2. Blok -bod 7 programu - projektový zámer RSO4.2: Súkromná stredná odborná škola 
automobilová duálna akadémia - prezentovala p. Valeková 
Diskusia: 

- p. Saganová (asociácia súkromných škôl a školských zariadení) vyjadrila podporu 
projektovému zámeru a predložila dve otázky:  
Ako rekonštrukcia športoviska podporí komunitu? 
V čom spočíva modernizácia odborných učební, nakoľko ste spomínali aj inklúziu? 
 
odpoveď p. Valekovej (Súkromná stredná odborná škola automobilová duálna 
akadémia) 
- k prvej otázke: Škola sa nachádza v blízkosti tzv. 600 bytov. Táto časť volá dlhodobo 
po športových aktivitách. Aktuálne v areáli školy nie je športovisko, ktoré by mohli 
využívať študenti. Preto bola myšlienka taká, že by sme prepojili projekt pre verejnosť 
aj pre študentov. V minulosti bola časť areálu využívaná ako tenisové kurty, čo žiaci 
nevyužívali. 
- k druhej otázke: V súvislosti s novými zamestnávateľmi absentujú moderné učebne. 
Doteraz sme už veľkú časť dielní a praktického vyučovania rekonštruovali s veľkou 
podporou zo strany BSK. Teraz by sme chceli ísť do učební teórie za veľkej podpory 
do vybavenia didaktickými pomôckami, novým vybavením a tak ďalej. 
 
- p. Furik doplnil, že dôvod prečo tento projektový zámer vystupuje takto osobitne 
a nie je zaradený územné alebo iným spôsobom pod ďalšie bloky je, že nositeľom je 
súkromná stredná škola a nie samospráva. Takisto vo vzťahu k samospráve majú ešte 
účastníci na pamäti práve IROP projekt, ktorý je čiernou bodkou vo vzťahu  
k žiadateľovi, kedy v rámci IROP bol schválený rozliahli, veľký,  modernizačný 
projekt duálnej akadémie v rozsahu skoro štyroch miliónov eur. Napriek tomu zhruba 
po dvoch, dva a pol roku od schválenia zmluvy o poskytnutí NFP sa nerealizoval, čo 
znamenalo, že bolo od neho odstúpene. To vytvorilo veľký časový a finančný tlak na 
upotrebenie tejto alokácie v končiacom programovom období. Aj preto bol zaradený 
tatko samostatne. Na záver p. Furik dodal, že napriek tomu tieto aktivity z hľadiska 
obsahu nerozporujeme ale skôr ich vidíme v rámci iného zdroja financovania. 
 
- p. Lukáčová informovala, že v apríli boli oslovení všetci žiadatelia, aj tí 
s neverejného sektora. Tento projekt sme dostali na konci septembra, prelome októbra. 
Inak by sme ho zapojili do vyjednávania a bol by predmetom rokovania so všetkými 
partermi. Druhá vec, ktorú p. Lukáčová chcela podotknúť je, že projekt je podporený 
rovnako z prioritnej osi 4, v časti, ktorá sa týka centier excelentnosti.  
 
- p Valeková zareagovala na nezrealizovanie projektu IROP. Nezrealizovanie si 
myslím, že súvisí so zodpovedným prístupom duálnej akadémie. Mali sme podpísanú 
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zmluvu, urobili sme verejné obstarávanie. Mali sme zriadené stavenisko, keď nám 
dodávateľ po vypuknutí vojny na Ukrajine oznámil, že nie je schopný dodržať ceny, 
ktoré boli verejným obstarávaním dohodnuté. Vzhľadom k tomu, že sme mali 
predpísané termíny, ceny a sumy zriaďovatelia a predovšetkým partneri, ktorými sú 
súkromné spoločnosti rozhodli neisť do takého riskantného projektu. Napriek tomu 
bolo vyčlenených z vlastných zdrojov 600 tisíc eur, ktoré investovala do budovy 
 

- p. Orovnický (Asociácia zamestnávateľských zväzov) podotkol, že veľmi dlho 
počúvajú o tom, aby bol región konkurencie schopný. Základnou črtou tej 
konkurencieschopnosti sú absolventi technicko-odborného vzdelávania. Kooperácia 
duálnej akadémie s asociáciou zamestnávateľských zväzov je plodná, pretože sa 
púšťajú do projektov , ktoré nie sú štandardné. Podľa p. Orovnického kvalita 
vzdelávania pôsobí aj v atraktivite, ktorú chce týmto projektom budovať. 

 
- p. Saganová sa opýtala na rozdiel pri centrách excelentnosti. Pokiaľ mám vedomosť, 

tak pokiaľ bude škola podporená ako centrum excelentnosti, jednak to nie je 
nárokovateľné, nie je to schválené a tak isto by tam mali podporené iné typy výdajov. 
Mohli by ste nám toto nejakým spôsobom ozrejmiť, aby nedošlo k dvojitému 
financovaniu? 

 
- p. Lukáčová zareagovala, že okrem športovísk by malo byť všetko potrebné v zásade  

oprávnené 
 
- p. Chren (MČ Bratislava Ružinov) podotkol, že keďže je Bratislava rozvinutý 

región na účely školstva sa môže použiť o veľa menej peňazí ako v ostatných krajoch. 
Zdôraznil, že v Bratislave sa rieši intenzívne problém, hlavne z oblasti kapacít škôl 
a vybavenia škôl. Podpora projektu duálnej akadémie, by znamenala, že iný projekt by 
nemohol byť financovaný, vrátane toho, že Devínska Nová Ves má v zásobníku 
základnú školu, ktorá je s územného hľadiska prioritnejšia. Podotkol, že takmer všetci 
mali pri IROP problém, že dodávatelia zvýšili ceny a aj napriek tomu v Ružinove 
dostavali školy, konkrétne dve. Podľa p. Chrena nie je fér na úkor iných projektov, 
posúvať projekt nezrealizovaný vlastnou vinou.  

 
- p. Ráchel (Súkromná stredná odborná škola automobilová duálna akadémia) reagoval 

na p. Chrena, že osobne vložil veľmi veľa človekohodín do projektu. S vlastných 
zdrojov investovali do projektovej dokumentácie asi 300 tisíc eur. Ďalej podotkol, že 
pre celé Záhorie nie stredná odborná škola okrem ich školy. Napriek tomu, že ide 
o súkromnú školu je stále bezplatná. Čo sa týka Devinskej Novej Vsi, ktorá má 
v zásobníku základnú školu, práve fakt, že sú jediná odborná stredná škola, tak by 
nemali spadať do nejakého bočného balíčka. 

 
 

3. Blok – projektové zámery RSO4.2: Záhorie - prezentované p. Ondrovičom (Malacky) 
a p. Šváralom (Združenie miest a obcí Záhoria) 
Diskusia: 
- p. Furik pre objasnenie doplnil, že projekt Gajary je pod čiarou, lebo bude schvaľovaný 
ako zásobníkový  
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4. Blok – projektové zámery RSO4.2: Podunajsko – prezentované p. Kválom (Senec) 

Diskusia: 
- p. Saganová požiadala o zodpovedanie otázky ohľadom rozširovania kapacít, keďže 
na začiatku bolo prezentované, že nebudú podporované a v troch projektových 
zámeroch je rozširovanie kapacít uvedené. P. Saganová požiadala o predstavenie z inej 
strany, čo je tam v rámci modernizácie a nejde len o rozšírenie kapacít. 
 
- p. Kvál uviedol, že sa môžu vyjadriť konkrétny starostovia naviac dodal, že 
v niektorých územiach je rozšírenie kapacít nutné. 
 
- p. Lukáčová doplnila, že jediný čisto kapacitný projekt, po tom čo sa zhodla celá 
komora územnej samosprávy je škola v Hamuliakove, pričom ide stále o oprávnenú 
aktivitu. Napriek tomu, že bol vybraný systém nepodporovať kapacity, v tomto prípade 
všetci uznali absolútnu potrebu tohto projektu.  
 
- p. starostka Hamuliakova reagovala na otázku. Obec má obrovské kapacitné problémy. 
Deti sa učia v kultúrnom dome, dome smútku, v telocvični, zasadačke obecného úradu. 
Vedľajšia obec Kalinkova, už prijala jeden a pol triedy a tým sa vyčerpala. Krajsky 
školsky úrad uviedol, že potrebnú kapacitu jednu až dve triedy ročne, nevedia prijať 
nikde v okrese Senec ani na území hlavného mesta. Možné by to bolo len v okrese 
Malacky, čo je 80km a viac. Tiež by túžili po odborných učebniach ale priorita je miesto 
kde sa môžu deti učiť. Na záver pani starostka poďakoval za podporu ako jediného 
projektu na zvýšenie kapacity. 
 

5. Blok – projektové zámery RSO4.2: Malokarpatsko – prezentované p. Mácsom 
(Pezinok) 
Diskusia: 
- bez príspevkov do diskusie 
 

6. Blok – projektové zámery RSO4.2: Mestské časti Bratislavy – prezentované p. Uhlerom 
(Regionálne združenie M.Č. Hl. mesta SR Bratislavy) 
Diskusia: 
- bez príspevkov do diskusie 

p. Furik vyhlásil pred hlasovaním o konkrétnych projektových zámeroch krátku prestávku. P 
Droba doplnil, že hlasovanie začne o 14:30. 

 

Bod č. 4: Projektový zámer „Vybudovanie Vinársko-ovocinárskeho kampusu v Modre“ 
žiadateľa Bratislavský samosprávny kraj 

Projektový zámer bol prezentovaný v prvom bloku p. Lukáčovou 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie  

Návrh uznesenia: 
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Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027  

a) schvaľuje Projektový zámer integrovanej územnej investície Vybudovanie 
Vinársko - ovocinárskeho kampusu v Modre žiadateľa Bratislavský 
samosprávny kraj. 

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti o 
poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť predložiť 
do príslušnej výzvy do 12 mesiacov od prijatia uznesenia 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 36 

ZA: 34 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 1 

NEHLASOVALO: 1 

Váha hlasov: 97,06 % 

- Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č. 5: Projektový zámer „Budovanie a modernizácia Kampusu bioenergetiky a 
krajinotvorby v Bernolákove“ žiadateľa Bratislavský samosprávny kraj 

Projektový zámer bol prezentovaný v prvom bloku p. Lukáčovou 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície Budovanie a 
modernizácia Kampusu bioenergetiky a krajinotvorby v Bernolákove 
žiadateľa Bratislavský samosprávny kraj. 

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti o 
poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť predložiť 
do príslušnej výzvy do 12 mesiacov od prijatia uznesenia 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 37 

ZA: 36 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 1 

NEHLASOVALO: 0 
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Váha hlasov: 98,53 % 

- Uznesenie bolo prijaté 
 

Bod č. 6: Projektový zámer „Modernizácia COVP Hálova“ žiadateľa Bratislavský samosprávny 
kraj 

Projektový zámer bol prezentovaný v prvom bloku p. Lukáčovou 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície 
Modernizácia COVP Hálova žiadateľa Bratislavský samosprávny kraj. 

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti o 
poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť predložiť 
do príslušnej výzvy do 12 mesiacov od prijatia uznesenia 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 38 

ZA: 37 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 1 

NEHLASOVALO: 0 

Váha hlasov: 98,53 % 

- Uznesenie bolo prijaté 
 

 

Bod č. 7: Projektový zámer „Zlepšenie podmienok inkluzívneho a odborného vzdelávania na 
technickej odbornej škole – rovnosť príležitostí pre všetkých“ žiadateľa Súkromná stredná 
odborná škola automobilová Duálna akadémia 

Projektový zámer bol prezentovaný v druhom bloku p. Valekovou  

Diskusia:  

- uvedené vyššie v druhom bloku 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 
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a) schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície Zlepšenie 
podmienok inkluzívneho a odborného vzdelávania na technickej odbornej 
škole – rovnosť príležitostí pre všetkých žiadateľa Súkromná stredná 
odborná škola automobilová Duálna akadémia 

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti o 
poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť predložiť do 
príslušnej výzvy do 12 mesiacov od prijatia uznesenia 
 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 38 

ZA: 20 

PROTI: 11 

ZDRŽALO SA: 7 

NEHLASOVALO: 0 

Váha hlasov: 36,76 % 

Nebola splnená podmienka schválenia minimálne dvoma komorami rady partnerstva. 
Takisto nebola naplnená potrebná nadpolovičná väčšina vážených hlasov. 

Uznesenie nebolo prijaté 

 

Bod č. 8: Projektový zámer „Modernizácia Základnej školy K. Brúderovej prostredníctvom 
doplnkovej infraštruktúry“ žiadateľa mestská časť Bratislava – Vajnory 

Projektový zámer bol prezentovaný v šiestom bloku p. Uhlerom  

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície 
Modernizácia Základnej školy K. Brúderovej prostredníctvom 
doplnkovej infraštruktúry žiadateľa mestská časť Bratislava – Vajnory. 

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti o 
poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť predložiť 
do príslušnej výzvy do 12 mesiacov od prijatia uznesenia 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 38 

ZA: 37 
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PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 1 

NEHLASOVALO: 0 

Váha hlasov: 98,53 % 

Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č. 9: Projektový zámer „Malacky - rekonštrukcia jedálne a kuchyne v ZŠ Dérera“ žiadateľa 
mesto Malacky 

Projektový zámer bol prezentovaný v treťom bloku p. Ondrovičom a p. Šváralom  

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície Malacky - 
rekonštrukcia jedálne a kuchyne v ZŠ Dérera žiadateľa mesto Malacky 

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti o 
poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť predložiť 
do príslušnej výzvy do 12 mesiacov od prijatia uznesenia 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 38 

ZA: 37 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 1 

Váha hlasov: 75 % 

Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č .10: Projektový zámer „Revitalizácia areálu školského dvora pri ZŠ Ľ. Štúra a ZŠ 
Vajanského v Modre“ žiadateľa mesto Modra 

Projektový zámer bol prezentovaný v piatom bloku p. Mácsom  

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 
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Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície Revitalizácia 
areálu školského dvora pri ZŠ Ľ. Štúra a ZŠ Vajanského v Modre žiadateľa 
mesto Modra 

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti o 
poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť predložiť do 
príslušnej výzvy do 12 mesiacov od prijatia uznesenia 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 38 

ZA: 38 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 0 

Váha hlasov: 100 % 

Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č.11. - Projektový zámer „Rozšírenie kapacity ZŠ Hamuliakovo“ žiadateľa obec 
Hamuliakovo 

Projektový zámer bol prezentovaný v treťom bloku p. Kválom 

Diskusia: 

- uvedené vyššie v štvrtom bloku 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície Rozšírenie 
kapacity ZŠ Hamuliakovo žiadateľa obec Hamuliakovo 

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti o 
poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť predložiť 
do príslušnej výzvy do 12 mesiacov od prijatia uznesenia 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 38 

ZA: 38 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 0 
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Váha hlasov: 100 % 

Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č.12. - Projektový zámer „ZŠ Dubová - SMART škola 21. storočia“ žiadateľa mestská časť 
Bratislava - Staré Mesto 

Projektový zámer bol prezentovaný v šiestom bloku p. Uhlerom  

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície ZŠ Dubová - 
SMART škola 21. storočia žiadateľa mestská časť Bratislava – Staré Mesto. 

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti o 
poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť predložiť do 
príslušnej výzvy do 12 mesiacov od prijatia uznesenia 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 38 

ZA: 37 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 1 

Váha hlasov: 75 % 

Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č.13. - Projektový zámer „Rozšírenie kapacít a zefektívnenie infraštruktúry ZŠ kpt. 
Nálepku v Stupave“ žiadateľa mesto Stupava 

Projektový zámer bol prezentovaný v treťom bloku p. Ondrovičom a p. Šváralom 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 
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a) schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície Rozšírenie 
kapacít a zefektívnenie infraštruktúry ZŠ kpt. Nálepku v Stupave žiadateľa 
mesto Stupava. 

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti o 
poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť predložiť do 
príslušnej výzvy do 12 mesiacov od prijatia uznesenia 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 38 

ZA: 37 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 1 

Váha hlasov: 98,53 % 

Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č.14. - Projektový zámer „Modernizácia športoviska, jedálne a kuchyne ZŠ J. Kupeckého“ 
žiadateľa mesto Pezinok 

Projektový zámer bol prezentovaný v piatom bloku p. Mácsom  

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície 
Modernizácia športoviska, jedálne a kuchyne ZŠ J. Kupeckého žiadateľa 
mesto Pezinok 

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti o 
poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť predložiť 
do príslušnej výzvy do 12 mesiacov od prijatia uznesenia 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 38 

ZA: 38 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 0 
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Váha hlasov: 100 % 

Uznesenie bolo prijaté 

 

 

Bod č.15. - Projektový zámer „Modernizácia kuchyne a jedálne v Základnej škole Kráľová pri 
Senci“ žiadateľa obec Kráľová pri Senci 

Projektový zámer bol prezentovaný v štvrtom bloku p. Kválom  

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície 
Modernizácia kuchyne a jedálne v Základnej škole Kráľová pri Senci 
žiadateľa obec Kráľová pri Senci 

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti o 
poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť predložiť 
do príslušnej výzvy do 12 mesiacov od prijatia uznesenia 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 38 

ZA: 38 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 0 

Váha hlasov: 100 % 

Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č.16. - Projektový zámer „Vybudovanie a materiálno-technické vybavenie novozriadenej 
Základnej školy Plickova 9, Bratislava-Rača“ žiadateľa mestská časť Bratislava – Rača 

Projektový zámer bol prezentovaný v šiestom bloku p. Uhlerom  

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 
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a) schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície 
Vybudovanie a materiálno-technické vybavenie novozriadenej 
Základnej školy Plickova 9, Bratislava-Rača žiadateľa mestská časť 
Bratislava – Rača  

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti o 
poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť predložiť 
do príslušnej výzvy do 12 mesiacov od prijatia uznesenia 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 38 

ZA: 38 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 0 

Váha hlasov: 100 % 

Uznesenie bolo prijaté 

 

 

Bod č.17. - Projektový zámer „Modernizácia ZŠ v Rohožníku“ žiadateľa obec Rohožník 

Projektový zámer bol prezentovaný v treťom bloku p. Ondrovičom a p. Šváralom  

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície 
Modernizácia ZŠ v Rohožníku žiadateľa obec Rohožník 

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti o 
poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť predložiť 
do príslušnej výzvy do 12 mesiacov od prijatia uznesenia 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 38 

ZA: 38 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 0 
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Váha hlasov: 100 % 

Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č.18. - Projektový zámer „Prístavba telocvične a modernizácia exteriérovej učebne ZŠ v 
Slovenskom Grobe“ žiadateľa obec Slovenský Grob 

Projektový zámer bol prezentovaný v piatom bloku p. Mácsom 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície Prístavba 
telocvične a modernizácia exteriérovej učebne ZŠ v Slovenskom Grobe 
žiadateľa obec Slovenský Grob 

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti o 
poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť predložiť 
do príslušnej výzvy do 12 mesiacov od prijatia uznesenia 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 38 

ZA: 38 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 0 

Váha hlasov: 100 % 

Uznesenie bolo prijaté 

 

 

Bod č.19. - Projektový zámer „Športový areál ZŠ Mlynská“ žiadateľa mesto Senec 

Projektový zámer bol prezentovaný v štvrtom bloku p. Kválom 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 
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a) schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície Športový 
areál ZŠ Mlynská žiadateľa mesto Senec 

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti o 
poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť predložiť 
do príslušnej výzvy do 12 mesiacov od prijatia uznesenia 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 38 

ZA: 38 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 0 

Váha hlasov: 100 % 

Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č.20. - Projektový zámer „Modernizácia školskej infraštruktúry na ZŠ Mierová“ žiadateľa 
mestská časť Bratislava – Ružinov 

Projektový zámer bol prezentovaný v šiestom bloku p. Uhlerom 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície 
Modernizácia školskej infraštruktúry na ZŠ Mierová žiadateľa mestská 
časť Bratislava – Ružinov 

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti o 
poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť predložiť 
do príslušnej výzvy do 12 mesiacov od prijatia uznesenia 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 38 

ZA: 38 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 0 

Váha hlasov: 100 % 
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Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č.21. - Projektový zámer „Modernizácia základnej školy s materskou školou Kuchyňa“ 
žiadateľa mesto Kuchyňa 

Projektový zámer bol prezentovaný v treťom bloku p. Ondrovičom a p. Šváralom 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície 
Modernizácia základnej školy s materskou školou Kuchyňa žiadateľa 
obec Kuchyňa 

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti o 
poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť predložiť 
do príslušnej výzvy do 12 mesiacov od prijatia uznesenia 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 38 

ZA: 38 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 0 

Váha hlasov: 100 % 

Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č.22. - Projektový zámer „Rekonštrukcia kuchyne a jedálne ZŠ v obci Budmerice“ 
žiadateľa obec Budmerice 

Projektový zámer bol prezentovaný v piatom bloku p. Mácsom 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície 
Rekonštrukcia kuchyne a jedálne  ZŠ v obci Budmerice žiadateľa obec 
Budmerice 
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b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti o 
poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť predložiť 
do príslušnej výzvy do 12 mesiacov od prijatia uznesenia 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 38 

ZA: 38 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 0 

Váha hlasov: 100 % 

Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č.23. - Projektový zámer „Nadstavba, modernizácia a rekonštrukcia ZŠ a športoviska M. 
R. Štefánika Ivanka pri Dunaji“ žiadateľa obec Ivanka pri Dunaji 

Projektový zámer bol prezentovaný v štvrtom bloku p. Kválom 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície Nadstavba, 
modernizácia a rekonštrukcia ZŠ a športoviska M. R. Štefánika Ivanka 
pri Dunaji žiadateľa obec Ivanka pri Dunaji 

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti o 
poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť predložiť 
do príslušnej výzvy do 12 mesiacov od prijatia uznesenia 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 38 

ZA: 38 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 0 

Váha hlasov: 100 % 

Uznesenie bolo prijaté 
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Bod č.24. - Projektový zámer „Modernizácia ZŠ Malokarpatské námestie 1“ žiadateľa mestská 
časť Bratislava – Lamač 

Projektový zámer bol prezentovaný v šiestom bloku p. Uhlerom 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície 
Modernizácia ZŠ Malokarpatské námestie 1 žiadateľa mestská časť 
Bratislava – Lamač 

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti o 
poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť predložiť 
do príslušnej výzvy do 12 mesiacov od prijatia uznesenia 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 38 

ZA: 38 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 0 

Váha hlasov: 100 % 

Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č.25. - Projektový zámer „Rekonštrukcia a rozšírenie školskej jedálne pri Základnej škole 
Jakubov spolu s kuchyňou s dôrazom na debarierizáciu budovy“ žiadateľa obec Jakubov 

Projektový zámer bol prezentovaný v treťom bloku p. Ondrovičom a p. Šváralom 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície 
Rekonštrukcia a rozšírenie školskej jedálne pri Základnej škole Jakubov 
spolu s kuchyňou s dôrazom na debarierizáciu budovy žiadateľa obec 
Jakubov 
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b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti o 
poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť predložiť 
do príslušnej výzvy do 12 mesiacov od prijatia uznesenia 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 38 

ZA: 38 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 0 

Váha hlasov: 100 % 

Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č.26. - Projektový zámer „Rekonštrukcia a modernizácia Základnej školy Rovinka - 
elokované pracovisko - Železničná ulica“ žiadateľa obec Rovinka 

Projektový zámer bol prezentovaný v štvrtom bloku p. Kválom 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície 
Rekonštrukcia a modernizácia Základnej školy Rovinka - elokované 
pracovisko - Železničná ulica žiadateľa obec Rovinka 

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti o 
poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť predložiť 
do príslušnej výzvy do 12 mesiacov od prijatia uznesenia 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 38 

ZA: 38 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 0 

Váha hlasov: 100 % 

Uznesenie bolo prijaté 
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Bod č.27. - Projektový zámer „Výstavba vonkajšieho športoviska a EKO učebne (ZŠ 
Pankúchova)“ žiadateľa mestská časť Bratislava – Petržalka 

Projektový zámer bol prezentovaný v šiestom bloku p. Uhlerom 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície Výstavba 
vonkajšieho športoviska a EKO učebne (ZŠ Pankúchova) žiadateľa 
mestská časť Bratislava – Petržalka 

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti o 
poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť predložiť 
do príslušnej výzvy do 12 mesiacov od prijatia uznesenia 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 38 

ZA: 38 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 0 

Váha hlasov: 100 % 

Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č.28. - Projektový zámer „Prístavba a modernizácia ZŠ Blatné“ žiadateľa obec Blatné 

Projektový zámer bol prezentovaný v štvrtom bloku p. Kválom 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície Prístavba a 
modernizácia ZŠ Blatné žiadateľa obec Blatné 

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti o 
poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť predložiť 
do príslušnej výzvy do 12 mesiacov od prijatia uznesenia 
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Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 38 

ZA: 38 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 0 

Váha hlasov: 100 % 

Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č.29. - Projektový zámer „ZŠ Odborárska - Podpora rozvoja regionálneho školstva v MČ 
Bratislava - Nové Mesto“ žiadateľa mestská časť Bratislava – Nové Mesto 

Projektový zámer bol prezentovaný v šiestom bloku p. Uhlerom 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície ZŠ 
Odborárska - Podpora rozvoja regionálneho školstva v MČ Bratislava - 
Nové Mesto žiadateľa mestská časť Bratislava – Nové Mesto 

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti o 
poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť predložiť 
do príslušnej výzvy do 12 mesiacov od prijatia uznesenia 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 38 

ZA: 38 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 0 

Váha hlasov: 100 % 

Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č.30. - Projektový zámer „ZŠ Cádrová - Podpora rozvoja regionálneho školstva v MČ 
Bratislava - Nové Mesto“ žiadateľa mestská časť Bratislava – Nové Mesto 
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Projektový zámer bol prezentovaný v šiestom bloku p. Uhlerom 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície ZŠ Cádrová 
- Podpora rozvoja regionálneho školstva v MČ Bratislava - Nové Mesto 
žiadateľa mestská časť Bratislava – Nové Mesto 

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti o 
poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť predložiť 
do príslušnej výzvy do 12 mesiacov od prijatia uznesenia 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 38 

ZA: 38 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 0 

Váha hlasov: 100 % 

Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č.31. - Projektový zámer „Materiálno-technické vybavenie a rekonštrukcia 
multifunkčného ihriska v ZŠ na Vývojovej 228“ žiadateľa mestská časť Bratislava – Rusovce 

Projektový zámer bol prezentovaný v šiestom bloku p. Uhlerom 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície Materiálno-
technické vybavenie a rekonštrukcia multifunkčného ihriska v ZŠ na 
Vývojovej 228 žiadateľa mestská časť Bratislava – Rusovce 

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti o 
poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť predložiť 
do príslušnej výzvy do 12 mesiacov od prijatia uznesenia 

Hlasovanie: 
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Prítomných členov s hlasovacím právom: 38 

ZA: 38 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 0 

Váha hlasov: 100 % 

Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č.32. - Projektový zámer „Modernizácia športoviska, multifunkčného ihriska a 
multisenzorickej miestnosti ZŠ Biskupická“ žiadateľa mestská časť Bratislava – Podunajské 
Biskupice 

Projektový zámer bol prezentovaný v šiestom bloku p. Uhlerom 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície 
Modernizácia športoviska, multifunkčného ihriska a multisenzorickej 
miestnosti ZŠ Biskupická žiadateľa mestská časť Bratislava – 
Podunajské Biskupice 

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti o 
poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť predložiť 
do príslušnej výzvy do 12 mesiacov od prijatia uznesenia 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 38 

ZA: 38 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 0 

Váha hlasov: 100 % 

Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č.33. - Projektový zámer „Podpora regionálneho školstva ZŠ Rajčianska“ žiadateľa 
mestská časť Bratislava – Vrakuňa 
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Projektový zámer bol prezentovaný v šiestom bloku p. Uhlerom 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície Podpora 
regionálneho školstva ZŠ Rajčianska žiadateľa mestská časť Bratislava 
- Vrakuňa 

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti o 
poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť predložiť 
do príslušnej výzvy do 12 mesiacov od prijatia uznesenia 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 38 

ZA: 38 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 0 

Váha hlasov: 100 % 

Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č.34. - Projektový zámer „Rekonštrukcia školskej kuchyne ZŠ Majerníkova 60“ žiadateľa 
mestská časť Bratislava – Karlova Ves 

Projektový zámer bol prezentovaný v šiestom bloku p. Uhlerom 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície 
Rekonštrukcia školskej kuchyne ZŠ Majerníkova 60 žiadateľa mestská 
časť Bratislava – Karlova Ves 

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti o 
poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť predložiť 
do príslušnej výzvy do 12 mesiacov od prijatia uznesenia 

Hlasovanie: 
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Prítomných členov s hlasovacím právom: 38 

ZA: 38 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 0 

Váha hlasov: 100 % 

Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č.35. - Projektový zámer „Komplexná modernizácia ZŠ Hlboká“ žiadateľa mestská časť 
Bratislava – Staré Mesto 

Projektový zámer bol prezentovaný v šiestom bloku p. Uhlerom 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície Komplexná 
modernizácia ZŠ Hlboká žiadateľa mestská časť Bratislava – Staré 
Mesto 

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti o 
poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť predložiť 
do príslušnej výzvy do 12 mesiacov od prijatia uznesenia 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 38 

ZA: 38 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 0 

Váha hlasov: 100 % 

Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č.36. - Projektový zámer „Modernizácia školskej infraštruktúry na ZŠ Vrútocká“ žiadateľa 
mestská časť Bratislava – Ružinov 

Projektový zámer bol prezentovaný v šiestom bloku p. Uhlerom 
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Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície 
Modernizácia školskej infraštruktúry na ZŠ Vrútocká žiadateľa mestská 
časť Bratislava - Ružinov 

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti o 
poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť predložiť 
do príslušnej výzvy do 12 mesiacov od prijatia uznesenia 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 38 

ZA: 38 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 0 

Váha hlasov: 100 % 

Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č.37. - Projektový zámer „Vybudovanie a modernizácia športovísk v areáli Základnej školy 
Gajary“ žiadateľa obec Gajary 

Projektový zámer bol prezentovaný v treťom bloku p. Ondrovičom a p. Šváralom 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície 
Vybudovanie a modernizácia športovísk v areáli Základnej školy Gajary 
žiadateľa obec Gajary 

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti o 
poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť predložiť 
do príslušnej výzvy do 12 mesiacov od prijatia uznesenia 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 38 
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ZA: 38 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 0 

Váha hlasov: 100 % 

Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č.38. - Projektový zámer „Modernizácia jedálne a kuchyne ZŠ Podzáhradná“ žiadateľa 
mestská časť Bratislava – Podunajské Biskupice 

Projektový zámer bol prezentovaný v šiestom bloku p. Uhlerom 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície 
Modernizácia jedálne a kuchyne ZŠ Podzáhradná žiadateľa mestská 
časť Bratislava – Podunajské Biskupice 

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti o 
poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť predložiť 
do príslušnej výzvy do 12 mesiacov od prijatia uznesenia 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 38 

ZA: 38 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 0 

Váha hlasov: 100 % 

Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č.39. - Projektový zámer „Obnova plavárne (ZŠ Turnianska)“ žiadateľa mestská časť 
Bratislava – Petržalka 

Projektový zámer bol prezentovaný v šiestom bloku p. Uhlerom 

Diskusia: 
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- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície Obnova 
plavárne (ZŠ Turnianska) žiadateľa mestská časť Bratislava – Petržalka 

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti o 
poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť predložiť 
do príslušnej výzvy do 12 mesiacov od prijatia uznesenia 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 38 

ZA: 38 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 0 

Váha hlasov: 100 % 

Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č.40. - Projektový zámer „Komplexná rekonštrukcia kuchyne ZŠ P. Horova 16“ žiadateľa 
mestská časť Bratislava – Devínska Nová Ves 

Projektový zámer bol prezentovaný v šiestom bloku p. Uhlerom 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície Komplexná 
rekonštrukcia kuchyne ZŠ P. Horova 16 žiadateľa mestská časť 
Bratislava – Devínska Nová Ves  

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti o 
poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť predložiť 
do príslušnej výzvy do 12 mesiacov od prijatia uznesenia 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 38 

ZA: 38 

PROTI: 0 
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ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 0 

Váha hlasov: 100 % 

 

Uznesenie bolo prijatéBod č.41. - Projektový zámer „Vybudovanie chýbajúcej telocvične, 
jedálne a kuchyne ZŠ Trnková“ žiadateľa mestská časť Bratislava – Jarovce 

Projektový zámer bol prezentovaný v šiestom bloku p. Uhlerom 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

Návrh uznesenia: 

Rada partnerstva pre integrovaný územný rozvoj Bratislavského kraja na roky 2021-2027 

a) schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície 
Vybudovanie chýbajúcej telocvične, jedálne a kuchyne ZŠ Trnková 
žiadateľa mestská časť Bratislava - Jarovce 

b) ukladá žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti o 
poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť predložiť 
do príslušnej výzvy do 12 mesiacov od prijatia uznesenia 

Hlasovanie: 

Prítomných členov s hlasovacím právom: 38 

ZA: 38 

PROTI: 0 

ZDRŽALO SA: 0 

NEHLASOVALO: 0 

Váha hlasov: 100 % 

Uznesenie bolo prijaté 

 

Bod č.42. - Informácia o činnosti Kooperačnej rady UMR 

Informácie o aktuálnom dianí v Kooperačnej poskytol p. Tomáš Čekme, vedúci oddelenia 
udržateľného mestského rozvoja 

Diskusia: 

- bez príspevkov do diskusie 

 

Bod č. 25: Rôzne 
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Diskusia: 

1. Bod - p. Garaj (ŽSR) informoval o dvoch projektoch, ktoré boli schválené vo februári 
roku 2024, v rámci opatrenia 2.8.3. Konkrétne dva terminály integrovanej osobnej 
prepravy, kde v rámci aktivít projektový zámerov, doplnili aktivitu č. 3. Ide o 
zabezpečenie tarifných, informačných a dispečerských systémov. Jedná sa o činnosti, 
ktoré súvisia so zabezpečením, vizuálnych a akustických zariadení. Elektronické tabule, 
ktoré zobrazujú zo príchody a odchody vlakov a liniek MHD. Tento projekt sa 
nenavyšuje ani o jeden cent. Pokiaľ bude potrebné pre schválenie týchto projektových 
zámerov, požiadal p. Garaj o schválenie formou hlasovania per rollam o túto formálnu 
zmenu. 

odpoveď - p. Lukáčová upresnila, že nejde o pre schválenie nejakého nového projektu 
a ide o technickú záležitosť a prihovorila sa o schválenie, keďže ide o technikáliu. 

2. Bod - p. Kollár (Cyklokoalícia) predniesol poznámku k bodu číslo 4 - Projektový zámer 
„Rekonštrukcia a prístavba polikliniky Senec“. Projekt nezahŕňa parkovacie miesta pre 
bicykle, napriek tomu, že tam vznikajú parkovacie miesta pre automobily v podzemnej 
garáži, čo považujú za škodu aj preto, že v blízkosti je vybudovaná cyklotrasa. Zároveň 
poukázali na to, že pri zdravotníckych zariadeniach je povinnosť vytvárať parkovacie 
miesta pre bicykle, a hodnotia to ako nedostatok. 

odpoveď - p. Lukáčová upresnila, že predmetom podpory nie je podzemné parkovisko. 

odpoveď - p. Kvál odpovedal, že tento projekt z veľkej časti zdedili, čo nemení nič na 
tom, že sa tomu treba venovať. Poznamenal, že aj keď sa parkovacie miesta pre bicykle 
nemyslelo, predpokladá, že si s tým poradia a nájdu financie na ich vybudovanie. 

3.  Bod - p. Lukáčová upozornila, že už viac ako rok je schválený nemalý objem peňazí, 
ktorý sa viaže na opatrenia 2.1.2 a 2.2.2. stále nie je vyhlásená výzva, čo považuje za 
hanbu. Prichádzajú projekty, ktoré už sú zrealizované. Upozornila, že ak sa na 
Monitorovacom výbore ešte raz objaví, že samospráva nečerpá, tak samospráva už 
nebude mlčať. Nerozumie prečo výzva nie je vyhlásená, keďže ide o jednu 
z najjednoduchších výziev, ktoré máme na operabilitu. A napriek tomu máme vyhlásenú 
výzvu, takzvane dopytovú. Stačilo tu výzvu upraviť v zmysle pripomienok 
z implementácie a vyhlásiť ju do ITI. P. Lukáčova, nevie vysvetliť územným partnerom 
prečo strategická výzva v rámci ITI, v rámci energetiky nie je vyhlásená, keď viac ako 
rok beží výzva na energetickú efektívnosť dopytu. Následne podotkla, že je uznesenie 
vlády z októbra, kde vláda vyzýva Ministerstvo hospodárstva, aby konalo. Z toho 
dôvodu nevedia napĺňať projekty, ktoré sú viac ako rok schválené. Viac ako rok je výzva 
zdržovaná Ministerstvom hospodárstva. Na záver poprosila všetkých, ktorý majú moc 
s tým niečo spraviť, aby konali a došlo čo najskôr k náprave, keďže sa o to zaujíma 
Európska komisia. 

- p. Uhler nadviazal na túto výzvu a opýtal sa, či vieme či je pripravená a ako je 
pripravená. Konkrétne ma zaujíma to, že či my budeme musieť investovať teraz do 
projektových dokumentácií, ktoré potom nakoniec skončia v šuplíku a budú to zmarené 
projekty alebo či môžeme pripravovať projekty na žltý Fidic a budeme riskovať o niečo 
menej. 
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- p. Magová (SIEA) sa poďakovala za otvorenie tohto bodu k stavu pripravenosti výzvy 
IÚI pre opatrenia 2.1.2 a 2.2.2 v rámci P SK v gescii SO SIEA. Uviedla, že tak ako už 
komunikovala na niekoľkých zasadaniach Monitorovacieho výboru pre Program 
Slovensko 2021–2027, ako aj na zasadaniach Komisie pri Monitorovacom výbore pre 
Program Slovensko 2021 -2027 pre Integrovaný územný rozvoj a pre cieľ 5, v rámci 
ktorých je taktiež členom, rozhodnutie SIEA bolo, že výzva IÚI bude vychádzať z výzvy 
v rámci Fondu pre spravodlivú transformáciu. Výzva FST v gescii SO SIEA po 
mnohých rokovaniach a dolaďovaniach s RO MIRRI, gestormi HP, DNSH a ďalšími 
zúčastnenými subjektmi bola vyhlásená až 14. októbra 2024. Od tohto sa odvíja sklz pre 
vyhlásenie výzvy IÚI. Veria, že sa im podarí výzvu IÚI vyhlásiť v 4 kvartáli 2024. 
K otázke od p. Uhlera, p. Magová dodala, že SO SIEA pripravuje výzvu IÚI a robia 
všetko, aby bola vyhlásená v 4. kvartáli 2024 v zmysle harmonogramu výziev. Zároveň 
informovala, že SIEA vytvorila generickú emailovú adresu pre potreby komunikácie 
žiadateľov v rámci výzvy IÚI P SK, a to: iui@siea.gov.sk. Požiadala, aby všetky otázky 
a podnety vo vzťahu k výzve IÚI boli zasielané na uvedenú adresu.  

Následne p. Magová reagovala na vyjadrenia p. Lukáčovej, a to vo vzťahu k 
vyhlásenej DoP výzve zameranej na podporu energetickej efektívnosti a využívanie 
OZE vo verejných budovách – PSK-SIEA-002-2023-DV-EFRR uviedla, že je si 
vedomá časového sklzu, ale že v rámci pripravovanej výzvy IÚI viacerých práve trápili 
stanovené limity, a že je totožná s dopytovou výzvou, k čomu mali mnohí výhrady. 
SIEA sa snaží vyhovieť pripomienkam a predstavám zo strany regiónov a chce všetkých 
ubezpečiť, že výzva pre IÚI je citlivo vnímaná na SO SIEA. Ubezpečila ich, že SO SIEA 
sa snaží zjemniť IÚI výzvu oproti vyhlásenej DoP výzve.  

Ďalej vo vzťahu k vyjadreniam p. Lukáčovej o vzatí pridelenej alokácie 
regiónom, taktiež p. Magová uviedla a ubezpečila zúčastnených zástupcov zasadnutia 
Rady partnerstva BSK, že pridelená alokácia v zmysle príslušných rozdelení pre 
regióny bude zo strany SO SIEA ponechaná regiónom.  

P. Magová ďalej uviedla, že SIEA má na zreteli, že výzva IÚI je v zmysle 
harmonogramu výziev uvedená ako participatívna výzva a SO SIEA bude výzvu 
zasielať na pripomienkovanie všetkým príslušným subjektom v rámci regiónov 
v zmysle Metodického usmernenia RO. Taktiež uviedla, že je veľký záujem 
o zorganizovanie semináru k výzve IÚI, ktorý SO SIEA bude organizovať, a že SO 
SIEA je otvorená konzultáciám pri príprave žiadosti o NFP. 

Záverom dodala, že verí, že na najbližšom zasadaní Rady Partnerstva začiatkom roka 
2025 už budú predmetom schvaľovania projektové zámery pre opatrenia 2.1.2 a 2.2.2 
v gescii SO SIEA v rámci P SK. 

  

Predseda Rady partnerstva Juraj Droba uzavrel diskusiu. Informoval o tom, že zápisnicu spolu 
s uzneseniami, budú zaslané cez sekretariát Rady partnerstva. Zverejnené budú aj na 
webstránke BSK v sekcii Rada partnerstva. Následne poďakoval prítomným členom za aktívnu 
účasť na zasadnutí aj v diskusii. Podotkol aj to, že to ako funguje Rada partnerstva nie je úplne 
pravidlo na celom Slovensku a oficiálne ukončil zasadnutie. 

 

mailto:iui@siea.gov.sk
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Spracoval: sekretariát RP  

Overil:   18. 11. 2024 

 

 

 

Mgr. Juraj Droba, MA, MBA 

Predseda Rady partnerstva 


	a. schvaľuje projektový zámer integrovanej územnej investície Rekonštrukcia a prístavba polikliniky Senec žiadateľa mesto Senec.
	b. ukladá Žiadateľovi rozpracovať projektový zámer do formy Žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného príspevku a túto žiadosť predložiť do príslušnej výzvy do 12 mesiacov od prijatia uznesenia

